



## STEM Room 創科教室

The Library is pleased to announce that EdUHK students and staff may start booking [STEM Room](#) and its facilities for teaching, workshops, STEM/DIY activities, etc. from 25 January 2021 onward.

Located on 2/F of Mong Man Wai Library, STEM Room is the first of the seven "[Future Classrooms](#)" to be built in MMW Library. The other six will be completed in this summer. STEM Room is equipped with state-of-the-art facilities for STEM education. It also includes a Makerspace for EdUHK students to socialize and collaborate in DIY and creative activities. Equipment and facilities provided include: 4K projector, two 4K 86" interactive LCD panels, ceiling-mount microphone-arrays and pan-tilt-zoom cameras for online and remote teaching, seven 6-seat workbenches, seven 3D printers and one laser cutter/engraver, 43 high-end notebooks, writeable projection walls, etc.

All workbenches and selected high-end notebooks in STEM Room will be open for use by all library users when there is no class or no booking. Further details and booking instructions are available at <https://www.lib.eduhk.hk/stem-room/>. You may also contact our Circulation Counter at 2948 6658 or email [libcir@eduhk.hk](mailto:libcir@eduhk.hk) for further assistance.

教大老師及同學可以由2021年1月25日起，預約位於蒙民偉圖書館二樓的[創科教室](#)進行教學、工作坊或其它STEM / DIY活動。

創科教室是圖書館七間「[未來教室](#)」之一，其餘六間將於今年夏天落成。創科教室提供STEM教學所需的各種先進器材，並且設有一個創客空間（Makerspace），供教大同學一起進行各種DIY和創意活動。創科教室提供的設備及器材包括：4K投影機、兩組86吋4K互動顯示器、支援網上及遙距教學的天花陣列收音咪（ceiling-mount microphone-arrays）和全方位變焦攝錄鏡頭（pan-tilt-zoom cameras）、七張六座位工作枱、七部立體打印機、一部雷射切割機 / 雕刻機、四十三台高性能手提電腦、書寫及投影兩用白牆等。

創科教室內所有工作枱及部份高性能手提電腦於沒有課堂或沒有預約的時段，將會開放給所有讀者使用。關於創科教室的詳細資料及預約方法，請參閱 <https://www.lib.eduhk.hk/zh/stem-room/>。如需協助，請致電 2948 6658 或電郵 [libcir@eduhk.hk](mailto:libcir@eduhk.hk) 聯絡圖書館流通服務台。



Sidney Cheng, Librarian  
圖書館館長 鄭保瑛  
26 January 2021